

Franckesche Stiftungen zu Halle

**Joh. Andr. Qvenstedii, SS. Theol. D. & Prof. Publ. Ordin. in
Acad. Witteberg, Ethica Pastorum, & Instructio Cathedralis,
sive Monita, Omnibus ac ...**

Quenstedt, Johann Andreas

Wittebergæ, 1708

VD18 13565508

LXXIX. Graves affectus cum lenibus temperet.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213082

Incendi ac reprimendi; odium proximi, amor
 sui, secularium voluptatum, rerumq; terrena-
 rum, concupiscentia inordinata opum, hono-
 rum, dignitatũ, item invidia, audacia, ira effre-
 nis, ultionis libido, seu vindictæ cupiditas &c.
 vide *Augustinum* Lib. IV. de Doctr. Christian.
 cap. 12. Deniq; in argumentis affectuũ moven-
 dorum aut sedandorum is habendus delectus
 est, ut ea saltem pro concione urgeantur, quo-
 rum semina in textu occurrunt, quæque haud
 invitè ex textu, vel ex iis, quæ de textu dicta sunt
 deduci possunt. Inprimis circa finem Concio-
 nis regnare debent affectus, ac operam dare
 Concionator, ut motibus suis toti Orationi
 pondus quoddam conciliet & vim addat pene-
 trantissimam, h. e. ut dirigat auditoriũ cum
 aliquo affectu, videl. timore Dei, amore proxi-
 mi, fiducia, patientiã, spe &c. Universè verò
 affectibus moderatè utendum, ut neque nimii
 sint, neque nulli; illo enim auditor obruitur,
 hoc nihil ab eodem obtinetur.

LXXIX.

Graves affectus cum lenibus tem-
 peret.

Εὐρύνομος.

IN variis affectuũ generibus hanc servet pru-
 den-

H h 3

den-